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Uppföljning av medborgarförslag 

där Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd tagit beslut under 
tidsperioden 2022-09-30 till 2023-04-28 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd tar del av redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 

Sammanfattning 
Enligt rutin beslutad av stadsdelsnämnden 31 mars 2022 ska 
samtliga medborgarförslag som inkommer besvaras av 
stadsdelsnämnden. Det gäller både medborgarförslag där 
stadsdelsnämnden har rådighet i frågan och förslag där 
stadsdelsnämnden inte har, helt eller delvis, rådighet i frågan. 
Medborgarförslag som rör en annan aktör expedieras till den 
aktören för kännedom. Medborgarförslag som expedieras till annan 
aktör ska följas upp. Fråga skickas till aktören hur 
medborgarförslaget hanterats hos dem. Frågan skickas ca två 
månader efter att aktören fått medborgarförslaget. Svaren från de 
externa aktörerna sammanställs och redovisas till 
stadsdelsnämnden. 

Ärendet 
Från den 30 september 2022 till den 28 april 2023 har Hässelby-
Vällingby stadsdelsnämnd behandlat 12 st medborgarförslag. I alla 
dessa har stadsdelsnämnden fattat beslut. Det finns vid avstämning 
5 maj 2023 inga inkomna medborgarförslag som inte har eller 
kommer att besvaras under år 2023. 
Sju av de besvarade medborgarförslagen har skickats till en annan 
aktör då stadsdelsnämnden inte har rådighet enligt förslaget. 
Medborgarförslag som skickats till annan aktör följs upp tre gånger 
om året. 
 
 
 
 
 
 

Handläggare
Malin Lejonqvist
Telefon: 08-50804026

Till
Hässelby-Vällingby 
stadsdelsnämnd
2023-06-15

Hässelby-Vällingby 
stadsdelsförvaltning
Verksamhetsstöd och stadsmiljö

Tjänsteutlåtande
Dnr HV 2023/387

2023-05-22
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112 25 Stockholm
daniel.lauridsen@stockholm.se
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HV 2022/671  
Medborgarförslag om skatepark i Råcksta parkeringshus. 
Förslaget har skickats till Stockholms stads parkering AB. 
 
Svar inkom 14 december 2022 från Stockholm parkering AB, 
affärsområde yttre, att förfrågan om Skatepark i Råcksta P-hus 
tyvärr inte kan tillmötesgås. På de tre övre planen i P-huset har 
allmänheten inte tillträde. Där är det förhyrda parkeringsplatser 
bakom låst port och man vill inte att säkerheten försämras på dessa 
parkeringsplatser. 
 
HV 2022/811  
Medborgarförslag om belysning vid lekplatsen Brevkopians 
bollplan.  
Förslaget har skickats till trafikkontoret.  
 
Förvaltningen har skickat fråga till trafikkontoret hur 
medborgarförslaget har hanterats. Inget svar har inkommit. 
Påminnelse har skickats till trafikkontoret. Inget svar har inkommit. 
Förvaltningen kommer att kontakta trafikkontoret ytterligare en 
gång. Ärendet följs upp på nytt vid nästa tillfälle för uppföljning av 
medborgarförslag. 
 
HV 2022/433  
Medborgarförslag om att stoppa saneringsprojekt i Riddersvik. 
Förslaget har skickats till exploateringskontoret.  
 
30 december 2022 svarar stadsdelsdirektör Susanna Halldin Olsson 
på ett antal följdfrågor från förslagsställaren som inkommit till 
förvaltningen. Stadsdelsdirektören påtalar för förslagsställaren att 
det är exploateringskontoret som ansvarar för utredning och 
sanering av Riddersviksområdet  och att medborgarförslag därför 
har överlämnats till exploateringskontoret för vidare hantering. 
Förvaltningen har skickat fråga till exploateringskontoret hur 
medborgarförslaget har hanterats. Inget svar har inkommit. 
Förvaltningen kommer att kontakta exploateringskontoret 
ytterligare en gång. Ärendet följs upp på nytt vid nästa tillfälle för 
uppföljning av medborgarförslag. 
 
HV 2022/444  
Medborgarförslag om bullerplank utmed Lövstavägen 
Förslaget har skickats till trafikkontoret. 
 
20 december 2022 inkom följande svar från trafikkontoret. ”För att 
det ska bli aktuellt med en bullerskärm så behöver det dels vara en 
väg med mycket stora trafikmängder, men det behöver även vara en 
plats där det finns fysiska förutsättningar för att bygga en 
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bullerskärm. Det gäller framför allt en fråga om utrymme. 
Bullerskärmar anläggs därför främst längs trafikleder där det finns 
en parallell lokalgata längs med den större trafikleden. Där kan vi 
ofta anlägga en bullerskärm på den refug/grönyta som separerar 
lokalgatan från huvudleden. Utöver det så behöver det vara en 
”obruten” sträcka där det inte ligger fastigheter med infarter som 
behöver komma ut till vägen. Detta då bullerskärmens effekt 
försvinner om det finns öppningar i skärmen.  
 
Det är också viktigt att bullerskärmen kan anläggas fristående från 
gångbanor. Anledningen till detta är att vi vet att bullerskärmar 
bidrar till en känsla av otrygghet då de skärmar av ljuset från gatan 
och gör att man inte kan se andra människor som finns i närheten. 
 
Trafikkontoret har i princip byggt bullerskärmar på alla de platser i 
kommunen där det är möjligt och motiverat med en sådan åtgärd. 
Vårt fokus framåt ligger nu framför allt på att underhålla och 
förbättra de befintliga bullerskärmarna, särskilt då många av dem är 
väldigt gamla. I dagsläget så är det därför inte aktuellt att anlägga 
en ny bullerskärm på denna plats. Vi tackar ändå för ditt förslag och 
tar med oss det i vårt fortsatta arbete!” 
 
HV 2022/502  
Medborgarförslag om Berghamns brygga inom Hässelby 
Villastad 
Förslaget har skickats till exploateringskontoret.  
 
Förvaltningen har skickat fråga till exploateringskontoret hur 
medborgarförslaget har hanterats. Inget svar har inkommit. 
Påminnelse har skickats till exploateringskontoret. Inget svar har 
inkommit. Förvaltningen kommer att kontakta 
exploateringskontoret ytterligare en gång. Ärendet följs upp på nytt 
vid nästa tillfälle för uppföljning av medborgarförslag. 
 
HV 2022/1068  
Medborgarförslag om att omvandla Karl Bondes skog till 
naturreservat.  
Förslaget har skickats till miljöförvaltningen. Fråga skickas till 
aktören hur medborgarförslaget hanterats hos dem efter ca två 
månader. Förslaget har skickats till miljöförvaltningen nyligen och 
förslaget kommer att följas upp vid nästa uppföljningstillfälle.  
 
HV 2023/171  
Medborgarförslag om att utveckla fritidsaktiviteter för 
ungdomar. 
Förslaget har skickats till idrottsförvaltningen. Fråga skickas till 
aktören hur medborgarförslaget hanterats hos dem efter ca två 
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månader. Förslaget har skickats till idrottsförvaltningen nyligen och 
förslaget kommer att följas upp vid nästa uppföljningstillfälle.  
 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom kansliet. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen föreslår att Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd tar 
del av redovisningen och lägger den till handlingarna. 
 
Toni Mellblom  Jenny Bejker 
Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 
Hässelby-Vällingby 
stadsdelsförvaltning 

 Hässelby-Vällingby 
stadsdelsförvaltning 

 
 
Bilagor: 
De medborgarförslagen som tas upp i uppföljningen



Attesterat av
Detta dokument har godkänts digitalt av följande personer:

Namn Datum
Toni Mellblom, Stadsdelsdirektör 2023-05-29
Jenny Bejker, Avdelningschef 2023-05-23
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